
Verslag van de Algemene Ledenvergadering 
26 september 2020 
Pagina 1 van 5 
 
  
 

(versie 17-10-2021 11:51) 

Aanwezig 
 
Bestuur Voorzitter Kenneth Smit 
 Secretaris Ingeborg Slikker 
 lid - DKL  Wolf Tostmann 
 
NBB Bondsbestuur - lid Johan Pieters 
 
Kader Erik van Egmond (DKL) 
 
Kas Cie. Fred Schopman 
 
Clubs B.C. het Buitenhof Hester Groenendijk 
 B.C. HOC/Studiecentrum Simon Kuipers 
 B.C. Leidschenhage Paul Hoevenaars en Madelon Spek 
 B.C. Loosduinen Els Meijer en Paul van Delft 
 B.C. Sans Atout Peter de Gier 
 B.C. Voorschoten Jan Korterink 
 BC Bridge-Thor Kenneth Smit 
 BC VIVA-RPC Fred Schopman 
 City B.C. Ming Bong 
 de JAVA club Annemieke Poort 
 N.B.C. Kenneth Smit 
 
Afwezig met bericht van verhindering: 
Bestuur: mevrouw M.A. Visser-van den Berg (Mieke) (club adviseur), A.C. van der Wilt (Alex) (Penning-
meester) 
Erelid: mevrouw L.M.J. Hoogweg-Spek (Leontien) 
Clubs: B.C. Belgisch Park, B.C. De Pantalon, B.C. De Uitkomst, B.C. Poeldijk, B.C. Replay, B.C. Switch, B.C. 
Vronesteyn, Blue Club, Bridgesocieteit Noordeinde, E.H.B.V. "De Bond", Vallon Bridge 
Geen bericht van: B.C. Redubeth, B.C. T.O.G.V., B.C. te Werve, Bridge Vrienden Wassenaar, N.R.B.C. 
Kom..Kom Maer, V.I.P., Willemsbuuren 
Kader: M.E. van Os (Maarten), P.H.A. Hoogweg (Peter), E.D. Pfeiffer (Niki), K. Poppe (Koen) (allen protest 
cie.), L.M. van Embden Andres (Loes) (kas cie) 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 10.34 uur en heet alle aanwezigen welkom in deze moeilijke COVID-
19 tijd. Leontien Hoogweg, erelid van het district, kan vandaag helaas niet aanwezig zijn. 
 
Hierna volgt een korte voorstelronde van de aanwezigen. 
 
Helaas is Do van Vliet, erelid van het district, op 29 maart overleden na complicaties als gevolg van een val. 
Zij is 98 jaar geworden. Bridge was haar lust en haar leven. Zij heeft een grote bijdrage geleverd aan het 
bridgen in het district Den Haag, waar zij gedurende vele jaren lid was van de technische commissie en (als 
DKL) van het districtsbestuur. De voorzitter verzoekt iedereen haar met een moment stilte te herdenken. 
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2. Verslag ALV 8 juni 2019 en actiepunten 
Het verslag wordt pagina voor pagina doorgenomen en ongewijzigd goedgekeurd. Naar aanleiding van de 
actiepunten uit de vorige vergadering benoemt de voorzitter de actiepunten: 
 

• Actieve leraren zijn door het district in kaart gebracht en op de website gepubliceerd. 
• Statutenwijziging komt bij punt 9 aan de orde. 
 
Overige actiepunten moeten helaas door COVID-19 geparkeerd worden, maar zullen later opgepakt wor-
den. Het gaat dan om: 

• Regulier overleg tussen de voorzitters, secretarissen en penningmeesters van de clubs. 

• De ALV combineren met iets anders om het voor de aanwezigen wat interessanter te maken. 

• Paren drives: Open Paren combineren met een recreatie drive (twee middagen) en de Toekomst drive 
(een van de middagen) te organiseren. 

• Gezamenlijk optrekken met het district Leiden tav kaderdagen, opleidingen en paren competities. Si-
mon Kuipers vraagt of district Delft ook benaderd is. Contact is gelegd meldt de voorzitter, maar dat 
bestuur zat net in bestuurswissel. Wij zullen het weer proberen. 

 
3. Mededelingen en ingekomen stukken 
a) Bestuursmededelingen 

o Nieuwe websites clubs en districten gaan 1 oktober 2020 live. Nog niet elke club heeft actie onder-
nomen (volgens laatste inventarisatie 50% nog niet). Het feit dat alle clubs in hun lidmaatschap ook 
een website van de NBB krijgen, mag toch wel geprezen worden. Scheelt clubs een hoop ontwikkel-
kosten en garandeert de continuïteit: NBB helpdesk is beschikbaar indien de webmaster van een 
club om wat voor reden dan ook (tijdelijk) wegvalt. 

o ALV van de NBB op 7 november: hoe deze vorm gegeven gaat worden hangt af van de dan geldende 
maatregelen in verband met de noodverordeningen COVID-19. District zal clubs aanmoedigen om 
zich door het district te laten vertegenwoordigen als die mogelijkheid er is. 

o COVID-19 en bridge: veel clubs hebben het moeilijk, gelukkig is StepBridge een mogelijkheid om het 
clubgevoel te behouden bij een wekelijkse clubdrive. Maar hierbij moet gezegd worden, dat het bij 
de meeste clubs nog niet de helft van de leden aan StepBridge meedoet. Sommige clubs zijn wel 
voorzichtig live begonnen. Gaat goed, maar niet altijd. Er schijnen plannen te zijn om na 1 januari 
2021 door te gaan met mogelijkheden voor clubdrives op StepBridge. Goede begeleiding is belang-
rijk: oefentafel met clubleden, thuis uitleggen.  

o Marktplaats: Ingeborg dankt met name Annemieke Poort die met het idee kwam om via een web-
pagina bij het district spelers te informeren bij welke clubs nog mogelijkheden zijn om spelers van 
buiten de club live mee te laten spelen. We moeten nu elkaar helpen en niet bang zijn voor concur-
rentie. Hoe meer we bridgers aan de live of virtuele tafel houden, hoe beter.  

o Leden behouden voor bridge: probeer de leden aan je te binden. Ook voor de NBB belangrijk: zij 
moeten overeind blijven zodat ze er nog zijn als we door de COVID-19 zijn. Blijf in gesprek met de 
leden die overwegen om op te zeggen. 

 
Madelon Spek bevestigt dat het belangrijk is om bijvoorbeeld een “niet spelend lidmaatschap” aan te kun-
nen bieden aan je leden. Dan blijven ze in ieder geval lid van de bond. Bij Leidschenhage is een “Vrienden 
van” in het leven geroepen: hier kunnen leden extra doneren om de club door de moeilijke periode te hel-
pen. 
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Peter de Geer constateert dat middagclubs veel minder problemen hebben met de opkomst bij live drives. 
Zijn club daarentegen is terug gezakt naar 56 leden (komende van > 80). 
 
Er zijn clubs die al op locatie bridgen. Dat is niet altijd in lijn met de COVID-19 regels. Risico van besmetting 
door speelkaarten schijnt klein te zijn. Maar als men daar toch iets mee wil, biedt het programma Bridge-
slips wellicht een oplossing: eigen spel kaarten en elke keer je eigen 13 kaarten uitzoeken. Kost wel veel tijd 
en het kan wel eens fout gaan. 
 
Jan Korterink heeft in Voorschoten andere clubs benaderd om met hen mee te doen op Step. Daarnaast 
gaan zij begin november proberen voor een deel op Step en voor een deel live dezelfde spellen te spelen. 
Paul Hoevenaars meldt dat dat op de Lombard (Rotterdam) al gedaan wordt. Hierbij zijn er natuurlijk moge-
lijkheden voor valsspelen. Hoe je er mee omgaat is een keuze van de organisatie. Leidschendhage combi-
neert derhalve de scores van live spelen niet met Step. 
 
Simon Kuipers: wil graag weten welke leden permanent of tijdelijk lid zijn van Step. Kan hij die lijst krijgen? 
Johan Pieters zoekt het uit en koppelt het terug.  
 

Reactie Nancy de Boer van de NBB: Ik denk niet dat wij of StepBridge een lijst mogen overhandigen aan de 
clubs met personen die een lidmaatschap bij StepBridge hebben genomen. Dat zal wel onder de privacy 
wetgeving vallen. Het lijkt me dat de clubs dit zelf aan hun leden kunnen vragen, is ook gelijk een mooi 
contactmoment. 

 
b) Terugblik seizoen 2019/2020 en 2018/2019 
De viertallen zijn gelukkig nog afgerond, maar daarna is alles afgelast. Kenneth bedankt Eric van Dijk en Erik 
van Egmond voor het organiseren van de viertallen competitie en de paren competities. 
Simon Kuipers: het zou goed zijn om de teams die promoveren te noemen in het jaarverslag, niet alleen de 
winnaars. Ingeborg zegt toe dat voortaan te doen. 
 
c) Ingekomen stukken 
Geen. 
 
4. Contacten met clubs 
Veelal schriftelijk, per telefoon. Clubs die middels de vragenlijst in augustus aangegeven hadden het finan-
cieel moeilijk te hebben zijn gebeld. Kenneth attendeert op de nieuwsbrief van de NBB van gisteren. Er zijn 
subsidie mogelijkheid vanuit een fonds: moet wel voor 11/10/2020 aangevraagd worden. Leidschenhage 
heeft al subsidies ontvangen, ook van de Gemeente. Wellicht goed als clubs bij de Gemeente vragen of er 
nog mogelijkheden zijn voor subsidie. Er is vaak meer dan wij weten. 
 
5. Kalender 2019-2020 
Gezien de onzeker tijd waarin wij leven is het onmogelijk om een bridgekalender op te stellen. Twee activi-
teiten hebben we wel ingepland voor 2021: 03/01 Nieuwjaarsdrive en 25/09 ALV. 
 
Annemieke Poort: zijn er geen mogelijkheden voor het district om paren kampioenschappen te organise-
ren? Erik van Egmond zal er naar kijken en met voorstellen komen. De financiële gevolgen van de paren 
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drives zijn meestal budget neutraal, derhalve gaat de vergadering dan ook akkoord dat het district – indien 
het mogelijk is binnen de noodverordeningen die dan gelden – paren kampioenschappen te organiseren. 
 
6. Financiële zaken 
Financieel jaarverslag 2018–2019 en 2019-2020. Twee jaar vanwege het verzetten van de ALV van juni naar 
september. Kenneth geeft een korte toelichting. 
 
Simon Kuipers vraagt wat de post € 50 crediteuren op de balans 31 juni 2020 is, de toelichting die erbij 
staat komt niet overeen met het bedrag. Navraag bij de penningmeester leert dat dit een factuur is voor 
dupliceren. Dupliceren wordt verzorgd door Leontien Hoogweg en zij factureert het district voor deze 
werkzaamheden. 
 
Fred Schopman (lid kascommissie) deelt mede dat beide jaren door de kascommissie zijn gecontroleerd. De 
commissie stelt voor om décharge te verlenen aan het bestuur voor het gevoerde financiële beleid. Dit 
voorstel wordt bij acclamatie aangenomen. 
 
Begroting voor 2020-2021: korte toelichting door Kenneth. Door COVID-19 zijn de diverse paren toernooien 
die het district organiseert niet begroot. Maar de inkomsten dekken meestal de uitgaven, dus dat kan geen 
grote invloed hebben op de begroting. Zie ook onder punt 5: vergadering gaat akkoord met het alsnog or-
ganiseren van paren kampioenschappen indien dat mogelijk is binnen de noodverordeningen. 
 
Simon Kuipers: zodra er wel iets georganiseerd gaat worden svp een nieuwe begroting rondsturen. Wordt 
toegezegd door bestuur. 
 
De begroting wordt bij acclamatie goedgekeurd. 
 
7. Samenstelling Kascommissie 
Huidige voorzitter Loes van Embden Andres treedt af als voorzitter. In de Kascommissie worden benoemd: 
Fred Schopman als voorzitter (was lid), Ming Bong als lid (was reserve lid) en uit de aanwezigen meldt Si-
mon Kuipers zich aan als reserve lid. 
 
8. Bestuurssamenstelling 
De bestuurssamenstelling blijft ongewijzigd. Volgend jaar september loopt de termijn van Wolf Tostmann 
af. Wij zullen ruim voor die tijd naar een passende opvolger gaan zoeken. Mocht iemand een suggestie 
hebben, dan graag melden bij het bestuur. 
 
9. Statutenwijziging 
Zoals terecht in de vorige ALV werd opgemerkt moet een omissie uit het verleden recht getrokken worden: 
het boekjaar en verenigingsjaar moeten statutair gelijk zijn. Wij hebben Drost Juten notarissen (Remko 
Oude Hengel) bereid gevonden om deze statutenwijziging door te voeren. De daarmee gemoeide kosten 
bedragen € 478,70 (incl. BTW). Conform de statuten is goedkeuring van de NBB nodig voor een statutenwij-
ziging van een district. Die hebben wij inmiddels ontvangen. 
 
Het bestuur stelt het volgende voor: 
a) De tekst van artikel 14 lid 1 van de statuten als volgt aan te passen: “Het verenigingsjaar loopt van een 

augustus tot en met eenendertig juli van het daaropvolgende jaar.”. 
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b) Volmacht te verlenen aan de medewerkers van Drost Juten Notarissen te 's-Gravenhage om de statu-
tenwijziging bij notariële akte vast te leggen. 

 
De vergadering gaat bij acclamatie akkoord. 
 
10. Rondvraag en sluiting 
Paul Hoevenaars: hij heeft gehoord dat er elke 14 dagen overleg is geweest via ZOOM tussen de districten 
en de NBB. Kenneth antwoordt dat ons district daar altijd bij vertegenwoordigd is geweest (voorzitter, dan 
wel secretaris). Is nu nog maandelijks. Kenneth meent dat deze Zoom sessies de betrokkenheid hebben 
vergroot tussen bestuur en de districten. Het beleidsplan “Kom er bij” is ook uitgebreid besproken en voor 
alle daarin opgenomen speerpunten is een prioriteit gesteld. 
 
Annemieke Poort vraagt of het feit dat bridge geen sport meer is ook andere gevolgen heeft behalve de 
BTW plicht? Johan Pieters van de NBB meldt dat men in gesprek is met een expert om te kijken wat de ge-
volgen en mogelijkheden zijn. Halverwege 2021 moet hier uitsluitsel over komen. Om zeker te stellen dat er 
niet alleen naar de BTW kant gekeken wordt, zal Johan dit ook bij het Bondsbestuur inbrengen. 
 

Reactie Nancy de Boer van de NBB: Er zijn in Nederland geen ‘niet-financiële’ consequenties van het BTW-
besluit. Wij blijven gewoon sport, lid van NOC*NSF. 

 
Peter de Gier heeft een probleem: hun ervaringsdeskundige op het rekeningprogramma van de NBB is er 
mee gestopt. Wat nu? Erik van Egmond adviseert overdag contact op te nemen met de NBB. 
 
Aangezien er verder geen vragen zijn sluit de voorzitter de vergadering om 11.50 uur. Hij bedankt alle aan-
wezigen dat zij de tijd en moeite hebben genomen om de vergadering bij te wonen. 
 
De aanwezigen die vooraf hadden aangegeven daar gebruik van te willen maken wordt een lunch aangebo-
den. 


